
  

 
 
Geachte commissieleden, 
 
Op 17 oktober jl. heeft de commissie Bestuur gesproken over het verdere proces 
voor de takendiscussie.  Een meerderheid was voorstander van  de volgende 
aanpak: 
- Besluitvorming in de volgende raadsperiode, tijdens de 

kadernota/begrotingsbehandeling in 2014; 
- De coalitievorming als belangrijk voorbereidingsmoment; 
- Op dit moment geen nader voorstel van het college van B en W; 
- De takendiscussie zal een belangrijk onderwerp worden tijdens de 

verkiezingscampagne. 
De commissie heeft gevraagd om een gespreksnotitie voor de invulling van de 
takendiscussie in de komende maanden. Tijdens de commissiebespreking zijn 
hiervoor al enige suggesties en aandachtspunten naar voren gebracht. 
 
Informatieve fase  
In deze fase is het van belang dat alle raadsleden zich de methodiek van de 
taakinventarisatie eigen maken en om te weten wat de geïnventariseerde  pakketten 
inhouden. Dit is nodig om in de volgende fase (in de verkiezingscampagne, al dan 
niet in combinatie met een door de raad georganiseerd stadsgesprek)  het gesprek 
met burgers en organisaties goed te kunnen voeren. 
 
De informatieve fase zou de volgende stappen kunnen inhouden: 
 
Maandag 18 november, 19.00 - 19.45 uur  
Toelichting voor alle raadsleden. Toelichting op (de systematiek van) de 
geïnventariseerde pakketten door Cornelis Mooij/Arjan van Noort.  
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Voor het vervolg van de informatieve fase zijn er verschillende mogelijkheden. 
Daarbij is het belangrijk om in het oog te houden dat de door BenW aangeboden 
inventarisatie van pakketten erop is gericht om keuzes op hoofdlijnen te maken in 
een vergelijkende weging tussen beleidsterreinen en niet op het in detail beoordelen 
en doorrekenen van de individuele maatregelen..  
 
Het ligt voor de hand om per commissie de desbetreffende takenpakketten te 
bespreken (12 december ?). De bespreking zou dan op hoofdlijnen kunnen zijn, 
gericht op de achtergrond en  filosofie van de gemeentelijke 
bemoeienis/taak/financiering. En hoe je daarnaar kunt kijken in het licht van de 
noodzakelijk geachte bezuinigingen. 
Daarbij is het de vraag of de gebruikelijke vorm van een commissievergadering het 
beste is, of dat een wat andere setting en werkvorm effectiever is, bij voorbeeld per 
takenpakket een gesprek voeren aan de hand van een aantal vragen 
(rondetafelgesprek met alle commissieleden, wethouder en ambtelijke 
ondersteuning). 
 
Een op het eerste gezicht voor de hand liggende optie is, om de bespreking in 
commissieverband te laten voorafgaan door een schriftelijke vragenronde á la 
kadernota en begroting.  
Daarbij past echter de kanttekening dat de door BenW aangeboden inventarisatie 
van pakketten erop is gericht om keuzes op hoofdlijnen te maken. Een schriftelijke 
vragenronde zou in dit licht bezien een beweging in de verkeerde richting kunnen 
zijn, als die in dit stadium zou leiden tot vragen en discussie op  uitwerkingsniveau. 
(bomen en bos). 
 
Invulling fase opinievorming met stadsforum? 
De gebruikelijke bijeenkomsten in het kader van de verkiezingscampagne zullen 
naar verwachting plaatsvinden in de periode februari-maart 2014.  
In aanvulling en ter voorbereiding hierop kan de gemeenteraad in januari een 
interactieve stadsbijeenkomst organiseren over de takendiscussie. Doel van deze 
bijeenkomst  is enerzijds om aandacht voor het belang en de urgentie van de 
takendiscussie te laten zien. Anderzijds om de mening van de stad te horen.  
Denkbare elementen: 
- Combinatie van deelsessies en plenair; 
- Inbreng van deskundigen; 
- Werken met stemkastjes; 
- Samenwerking met HD, Haarlem 105 en andere partners (In Holland?) . 
Dit stadsforum kan worden gecombineerd met een internetraadpleging.  
 
Gezien het moment en de materie is het belangrijk dat een aantal raadsleden (van 
verschillende kleur) participeert in de organisatie. Tevens is vanuit de griffie en 
ambtelijke organisatie een ondersteunend team nodig. 
Als u deze invulling onderschrijft , is het zaak de voorbereiding voortvarend ter 
hand te nemen. 
De kosten van een en ander (naast ambtelijke inzet, mogelijk max 15.000.--, 
gebaseerd op kosten raadscongres november 2009) kunnen ten laste van materieel 
raadsbudget voor activiteiten, onderzoek en advies worden gebracht. 
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Vragen aan de commissie Bestuur 
- Hoe wil de raad de informatieve fase invullen? 
- Wilt u als raad de fase van opinievorming invullen? Zo ja, wat vindt u van 

bovenstaande invulling? 
- Als invulling conform wordt onderschreven, welke (bijv drie) raadsleden willen 

meedoen aan de voorbereiding? 
 
Met vriendelijke groet, 
namens het raadspresidium, 
 
Ben Nijman,  
griffier 
 
 
 
 
 
 
 


